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                  Protokół Nr 46/13 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

 w dniu 23.09.2013 r.  

 

 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący otworzył posiedzenie komisji, na podstawie listy obecności stwierdził wymagane 

quorum. Nieobecni Radni : Waldemar Witkowski oraz Andrzej Kościukiewicz) Lista obecności 

stanowi zał. Nr  1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku obrad. 

 

Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty ze zmianą dot. dodatkowego zapisu w punkcie 3  

poprzez dopisanie: przyjęcie protokołu z dnia 28.08.2013 r. oraz wykreślenie punktu 4, który został 

wpisany podwójnie.   

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 18.09.2013 

r. oraz 28.08.2013 r.  

 

Protokoły z dnia 28.08.2013 r. 18.09.2013 r.  zostały odczytane i przyjęte bez uwag. 

 

4. Informacja o przebiegu wykonania  budżetu Gminy za I półrocze 2013 r. wraz z 

informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2013.  

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz, informując, że zwiększył się dochód na kwotę 

549 987,00zł z tytułu zwrotu utraconych dochodów, zwolnienia z podatku od nieruchomości  

oraz dochód z tytułu otrzymanych środków na realizację projektu „Partnerski projekt 

Comeniusa” na kwotę 67 603,20 zł. Przez wprowadzone zmiany zmniejsza  się planowany 

deficyt budżetu gminy o kwotę 480 987,00zł i wyniesie 71 555,90zł.  

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały opowiedziało się 5 

radnych.  

  

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej                                  

w Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2013-2014. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że  zostanie wprowadzona autopoprawka na stronie 1 w zał. Nr 3 dot. 

planu zagospodarowania przestrzennego, zostanie zwiększona kwota z 75 000 na 145 000 zł    

i taką kwotę należy zabezpieczyć w budżecie. Pozostałe zmiany wynikają z poprzedniej 

uchwały.  

Na pytanie Radnego Mateusza Bobka, który  zapytał o plany związane z przebudową ulicy 

Książąt Pomorskich, czy remont będzie realizowany w tym roku, Burmistrz odpowiedział, że 

nie uda się w tym roku, realizacja jest przewidziana na rok 2014. 

STANOWISKO komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, za przyjęciem  

głosowało 5 radnych. 
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7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/299/12 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Międzyzdroje na 2013 rok. 

 

Zmiana, jak wyjaśnił Burmistrz, jest związana ze zmniejszeniem planowanego deficytu 

budżetu gminy o kwotę 480 987,00 zł, zmniejsza  się kwota wolnych środków i wynosi 

1 924 808,94 zł – wyjaśnił Burmistrz. 

 

STANOWISKO komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały za przyjęciem 

opowiedziało się 5 radnych. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

 

Projekt uchwały omówił Burmistrz informując, że stawka została podniesiona o 100%            

i wynosi teraz 20 zł za cały rok. W porównaniu z sąsiednimi gminami, nie jest to wysoka 

kwota.  

Komisja rozważała możliwość przeznaczenia tych środków pozyskanych z opłaty na 

cheapowanie  psów. 

Radny Mateusz Bobek zaproponował, aby wyjść naprzeciwko osobom, które biorą psa ze 

schroniska i zwolnić ich z opłaty za posiadanie psa, być może dla niektórych będzie to 

działanie motywujące. 

Burmistrz uważa, że jest to bardzo symboliczna opłata w stosunku do możliwości jakie daje 

nam ustawa, ale jest ona niezbędnie konieczna ponieważ korespondencja z właścicielami 

psów jest niejednokrotnie droższa, aniżeli opłata od jego posiadania. 

Radny Janusz Piłat zaproponował wykreślenie możliwości uiszczania opłaty u 

sołtysów, uważa  że wystarczająca jest możliwość wpłaty w urzędzie miejskim. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski zgłoszone na posiedzeniu:  

1) Wniosek radnego Mateusza Bobaka dot.  zwolnienia  z opłaty za psa osoby, które 

wzięły psa ze schroniska, za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

2) Wniosek Radnego Janusza Piłata odnośnie wykreślenia z projektu uchwały paragrafu 

5 ust.2,6,7, mówiącego o możliwości opłaty za psa u sołtysa, za przyjęciem 

opowiedziało się 5 radnych. 

 

STANOWISKO Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz                        

z wprowadzonymi autopoprawkami,  za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że stawki podatku od nieruchomości dotyczą budynków związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej i budynków mieszkalnych, zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej,  położonej w strefie tzw. nadmorskiej.  Zmiana dotyczy również  

stawki jeśli chodzi o budynki związane z udzielaniem świadczeń zdrowotnych, w rozumieniu 

przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń, 

oraz dla budynków pozostałych na terenie całej gminy. Pozostałe stawki nie ulegają zmianie    

i zostają na poziomie z 2013 roku. Zaproponowane zmiany nie są zmianami drastycznymi, 

dotyczą one jedynie wysokości stawki inflacji, ogółem podwyżka ta zmniejszy nam deficyt na 

przyszły rok o 37 tys. zł.   



 3 

Zdaniem Radnego Janusza Piłata nie jest to sprawiedliwe, że zwiększa się opłaty tylko w tym 

zakresie, natomiast nie różnicuje się opłat, które wpływają do urzędu, takie jak  opłata 

klimatyczna,  czy inne opłaty wynikające z prowadzonej działalności. 

 

 Burmistrz uważa, że nie jest bez znaczenia dla wczasowicza jaka jest odległość od 

morza, i chyba wszyscy tak to odczuwamy. 

 

STANOWISKO Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz                       

z wprowadzonymi autopoprawkami,  za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

 

Zagadnienie zreferował Burmistrz, wyjaśniając, że  zmiany są związane z nowelizacją 

przepisów wynikającą z Ustawy z dnia 29 lipca 2011 roku o zmianie ustawy o zasadach 

ewidencji i identyfikacji podatników i płatników oraz niektórych innych ustaw. 

 

STANOWISKO Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz                        

z wprowadzonymi autopoprawkami,  za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania        i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych. 

 

Burmistrz poinformował, że komisja RGiB zaproponowała  zmiany w następujących 

zapisach:  

1) wykreśleniu z par. 3.1. zapisu ,,osoba zainteresowana”, 

2) wykreśleniu z par.3.2 pkt 5  jest nielogiczny, 

3) wykreśleniu z par. 6 ust. 3 – nie ma obowiązku uzyskania oświadczenia od 

lekarza, że utracił status zawodnika w klubie. 

 

W związku  z powyższymi uwagami, Burmistrz zaproponował, że zgłosi te poprawki              

w ramach własnych autopoprawek. 

 

Radny Mateusz Bobek omówił zasady i tryb przyznawania stypendiów w oparciu o swoje 

doświadczenia  w ramach Rady Sportu. 

 

STANOWISKO Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz                       

z wprowadzonymi autopoprawkami,  za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym ( nr 70/19). 

 

Projekt uchwały z inicjatywy Rady Miejskiej, zgodnie z  ustaleniami komisji Rady. 

Burmistrz poinformował, że najprawdopodobniej nie unikniemy przetargu ponieważ jest 

więcej ofert, a to nas obliguje do takiego działania.  

 

STANOWISKO Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz                        

z wprowadzonymi autopoprawkami,  za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 
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13. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Międzyzdroje nad projektem Strategii Rozwoju Gminy Międzyzdroje na lata 

2014-2025. 

 

Pani Katarzyna Kutereba - Gnitecka wyjaśniła, że chodzi o prace nad strategią Gminy M-je na 

lata 2014-2025 w myśl obowiązującej uchwały w sprawie konsultacji, z której wynika, że 

istnieje taka konieczność podjęcia uchwały. Proponuje się, aby takie konsultacje odbyły się 

29 października, a wcześniej na 14 dni przez,  musimy zawiadomić mieszkańców o odbyciu  

konsultacjach. 

Radny Janusz Piłat nawiązał do zagadnienia, podkreślając konieczność umożliwienia 

włączenia się całego społeczeństwa do konsultacji.  

Pani Katarzyna Kutereb-Gnitecka widzi możliwość konsultacji społecznych również za 

pośrednictwem swoich przedstawicieli,  Radnych Rady Miejskiej, ale na pewno  

najodpowiedniejsza formą będzie spotkanie z mieszkańcami, które zostanie przygotowane w 

różnych miejscach, o których pani Burmistrz poinformowała zebranych.  

 

STANOWISKO Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 5 radnych. 

  

14. Projekt uchwały w sprawie skargi na bezczynność Burmistrza Międzyzdrojów z 

dnia 6.09.2013 r. 

 

Zagadnienie omówiła obecna na posiedzeniu Pani Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-

Gnitecka oraz Pani Edyta Konarzewska Kierownik Re. Gospodarki Nieruchomościami            

i Rolnictwa.  

STANOWISKO komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15. Projekt uchwały w  sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych.  

 

Projekt uchwały będący inicjatywą uchwałodawczą radnych dot. uchwały  nr XX/185/12 

Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z dnia 26 stycznia 2012 r.  w sprawie zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych,  w którym proponuje się skreślenie  cyfry „2” w § 2 pkt 3, ppkt 14. 

 

 

STANOWISKO: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały głosowały 2 osoby, 

przeciwko 3 radnych. 

 
16. Zapytania i wolne wnioski ( nie zgłoszono). 

17. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy( nie zgłoszono). 

18. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej ( nie przedstawiono). 

 

19. Zakończenie posiedzenia . 

 

Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji wobec wyczerpania punktów porządku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska  

 

 


